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Z A P I S N I K 

 

sa 5. sjednice  Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća 

Grada Opatije održane 7. prosinca 2021.  godine u Gradskoj vijećnici s početkom u 16,35 sati. 

 

Prisutni članovi Komisije: Alessandra Selak, Vera Aničić, Domagoj Tramontana i Ivan 

Vidaković. 

Odsutan: Stjepan Šprajc (opravdao je izostanak). 

Ostali prisutan: Filip Vlah. 

   

 Prema prijedlogu u pozivu, jednoglasno je usvojen sljedeći 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 4. sjednice  

2. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova za 2022. godinu 

3. Prijedlog Odluke o nerazvrstanim cestama i javno prometnim površinama na području Grada  

    Opatije 

 

 AD 1.- Na zapisnik sa 4. sjednice nije bilo prigovora. 

 

 AD 2.- Prijedlog je bio dostavljen uz poziv, a uvodna obrazloženja podnio je Filip Vlah, 

pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i zaštitu okoliša. 

 Rasprave nije bilo te je jednoglasno donesen sljedeći 

 

 Z A K L J U Č A K 

 

 Predlaže se Gradskom vijeću da donese predloženu Odluku o privremenoj zabrani 

izvođenja radova za 2022. godinu. 

  

AD 3.- Prijedlog je bio dostavljen uz poziv, a uvodna obrazloženja podnio je Filip Vlah, 

pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i zaštitu okoliša. 

U raspravi su sudjelovali: 

Aničić postavila je pitanje da li se ovim prijedlogom mijenjalo kako izgleda zahtjev za 

prekomjerno opterećenje. Naime postojali su brojni prigovori vozača zato što se kod podnošenja 

zahtjeva tražilo jako puno dokumentacije (npr. fotokopija prometnih dozvola vozila.), a ljudi su 

htjeli prijaviti i platiti Gradu naknadu ali nisu imali sve podatke odnosno dokumentaciju koja se 

od njih tražila. Smatra da bi sam postupak trebalo pojednostaviti.  

Vlah odgovara da je ovim prijedlogom odluke procedura pojednostavljena. Objašnjava da 

zahtjev za prekomjernu uporabu i opterećenje za nerazvrstane ceste i javno prometne površine 

sadrži naziv investitora za kojeg se obavlja prijevoz dovoza i odvoza materijala, naziv izvođača 

radova i naziv prijevoznika koji će obavljati prijevoz, naznaku katastarske čestice i adrese 

objekata na koje se obavljaju radovi, u čijoj je funkciji dovoz i odvoz materijala koji predstavlja 

prekomjernu uporabu ceste, naziv nerazvrstane ceste ili cesta po kojima će se obavljati prijevoz,  

najveće dopušteno opterećenje ceste te maksimalna masa vozila koja bi toj cesti prometovala, 

detaljno naznačenu svrhu prijevoza te količine koje će se prevoziti itd. I uz zahtjev se prilaže 

preslika pravomoćne građevinske dozvole ili drugi akt za zahvat u prostoru, prometno rješenje 

ukoliko se radi obavljanju prijevoza potrebno izvršiti preusmjeravanje prometa ili uspostaviti 

privremenu regulaciju prometa, te potvrda o nepostojanju duga. Više se ne traži fotokopija 
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prometnih dozvola vozila koje će obavljati prijevoz jer se više suglasnost ne izdaje na prometno 

vozilo nego se izdaje na ime tvrtke ili izvođača radova odnosno investitora. 

Tramontana zanima ga da li je o ovom prijedlogu Odluke raspravljao i Odbor za 

komunalno gospodarstvo i imovinsko pravna pitanja odnosno da li se izjasnio o prijedlogu 

odluke.  

Vlah  odgovara potvrdno. Odbor je donio zaključak da se ovaj prijedlog odluke uputi na 

Gradsko vijeće. Podnijet je u raspravi i jedan amandman na prijedlog odluke međutim kod 

glasovanja (2 ZA 1 PROTIV i 1 SUDZRŽAN) nisu podržali odluku. Jedan član Odbora nažalost 

zbog Covid-19 bio je u  nemogućnosti prisustvovati sjednici. Podnijeti amandman nije bio na sam 

sadržaj odluke već je bio tehničke naravi te je on kao takav i prihvaćen i biti će ugrađen u tekst 

prijedloga odluke, a odnosio se na članak 35. gdje je iz Pravilnika državnih cesta propisan način 

sanacija cesta u kojem su sadržane dvije vrste asfalta. To je veliki nad standard no provjereno je 

na primjedbu jednog člana Odbora da na tržištu je nemoguće dobiti tu jednu vrsta asfalta te je u 

tom dijelu to izmijenjeno u tekstu prijedloga odluke.  

Nakon rasprave jednoglasno je donesen sljedeći 

 

Z A K L J U Č A K 

 

Predlaže se Gradskom vijeću da donese predloženu Odluku o nerazvrstanim cestama i 

javno prometnim površinama na području Grada Opatije. 

 

Završeno u 16,55 sati. 

 

Zapisničar:       PREDSJEDNICA KOMISIJE 

Predrag Hajtić                           Alessandra Selak 

  

 


